
Referat bestyrelsesmøde 
29-10-2023 

• Deltagere: Mille, Inger, Mette, Christina og Nadia 

• Afbud: Anne-Louise 

Punkt 1: status elevheste 
• Kaska: genoptrænes langsomt i longen for at bygge muskler. Det går bedre, og vi har håber hun kan 

inddrages mere i elevskolen. Går pt. med på trækkerhold.  

• Miss Knight: er solgt til en sød familie og flytter i morgen 30/10-2023. 

• Monty: byttes ud med Essme på tirsdag d. 31.10.   

• Sorteper: er i klar bedring og kan gå mere i undervisningen.  

• Viola: har nogle lyde fra hasen eller kodeleddet. Der er bestilt dyrlæge til det. Sygemelding 

ophæves for at se om en uges pause har hjulpet. 

• Noma: trænes af Astrid P. 

Iben vil fremover have mere fokus på træning af elevhestene og hendes ressourcer vil derfor blive mindre 

anvendt i ridefyssen.  

Punkt 2: Folde 
Vi undersøger mulighederne for en løsdrift til de store heste. Det vil spare os en masse i personaletimer.  

Malou, Sorteper, Cookie og Essme kommer med ind i hoppe-elevflokken, som forhåbentlig kan slås sammen 

med vallak-elev-flokken igen, i og med at kæmperne og Dante kommer i løsdrift.  

De flotte nye folde er sat op og klargjort bag hallen inkl. Strøm. De kan dog først tages i brug til foråret, når 

græsset er etableret og passet. 

Punkt 3: Økonomi 
• Lokaletilskud 4. rate er ansøgt.  

• Nyt lønsystem: vi skifter fra Proløn til Danløn – det giver den fordel, at personalet får mulighed for 

at timeregistrere direkte i Danløns app, så vi sparer papirarbejdet. Anne-Louise overtager fremover 

lønafregningen fra Pia R. Vi takker Pia for alt hendes hjælp med lønnen.  

Punkt 4: Vaskemaskine til dækkenvask 
Vi er blevet tilbudt en brugt vaskemaskine, så vi får mulighed for selv at vaske elevhestenes dækkener. Dette 

vil også blive en mulighed opstalderne kan anvende, når vi har udregnet en korrekt pris pr. vask.  

Punkt 5: Undervisere 
Christina Gert har tilbudt at undervise trin 3 hver anden uge og voksenholdet. 

Punkt 6: Ridehusbund 
Der indhentes tilbud om genopfyldning af gummigranulat til ridehusbunden. 



Punkt 7: Udvalg 
Vi mangler i den grad frivillige til at hjælpe med at drive udvalgene. De er stort set gået helt i stå alle 

sammen og det er virkelig ærgerligt. Vi beder alle medlemmer om at overveje muligheden for at træde til 

og genoprette udvalgene, så vi kan få gang i aktiviteterne på RORK. Bestyrelsen har ikke kræfter til både 

bestyrelsesarbejdet og udvalgsarbejdet.  

Næste bestyrelsesmøde: 22-11-2023 


